
Protokół Nr      /2023 

z posiedzenia Komisji Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego 

 z dnia 20 listopada 2023 roku 

 

Na posiedzeniu obecni według załączonej listy obecności. 

 

Porządek posiedzenia 

1. Otwarcie posiedzenia  

2. Przyjęcie porządku posiedzenia 
3. Przyjęcie protokołów z dnia 14.03.2023 r., 27.04.2023 r.  
4. Wypracowanie planu pracy Komisji na rok 2024 

5. Wolne wnioski 

 

Do pkt 1 

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Pani Zofia Syperek. Powitała członków komisji. 

 

Do pkt 2 

Przewodnicząca Komisji Pani Zofia Syperek przedstawiła porządek posiedzenia. 

Uwag nie głoszono. 

 

Do pkt 3 

Przewodnicząca Komisji Pani Zofia Syperek zapytała, czy są uwagi do przesłanych protokołów Komisji  

z dnia 14.03.2023 r.; 27.04.2023 r 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Komisji Pani Zofia Syperek poddała pod głosowanie przyjęcie protokołów Komisji z dnia 

14.03.2023 r., 27.04.2023 r.  

Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym głosami 5 za przyjęli powyższe protokoły.   
 

Do pkt 4 

Przewodnicząca Komisji Pani Zofia Syperek przedstawiła plan pracy na 2024 rok. Zapytała, czy 

członkowie Komisji mają jakieś propozycje do planu pracy. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Komisji Pani Zofia Syperek poddała pod głosowanie przyjęcie planu pracy Komisji  

na 2024 rok. 

Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym głosami 5 za przyjęli plan pracy na 2024 rok. 
 

Do pkt 5 

Członek Komisji Pan Józef Wawrzyn powiedział, że chodzi o KSWiP w kontekście wypracowanych 

projektów uchwał i wrzutek. Dobrze by było, by posiedzenia KSWiP odbywały się przed komisjami 

wspólnymi i były przez nie omawiane, aby zapoznać się z wypracowanym stanowiskiem i proponowanym 

projektem uchwały.  
Przewodnicząca Komisji Pani Zofia Syperek powiedziała, że na spotkaniu z OSP była mowa o rozbudowie 

garażu OSP w Dunajku. Trzeba zwrócić się do burmistrza z zapytaniem, czy znajdą się środki na ten cel. 

Zastępca burmistrza Pani Joanna Łabanowska odpowiedziała, że temat jest znany od lat i urząd ma to na 

uwadze.  

Na tym zakończono posiedzenie.  

 

 

 

 

 

       Protokołowała        Przewodnicząca Komisji 

     Katarzyna Krusznis                Zofia Syperek 


